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Punkt Sak Referat 
24/22 Oppfølging fra forrige møte 

Se referat fra forrige møte  (vedlegg)  
 
Høring langsiktige utviklingsmål i 
Sigdalskolen 
 
 

Sirdal sommerskipark – eksempel på splashdown 
Innspill til Høringsuttalelse.  
Diskusjon rundt hva som kan kalles en robust 
skole. 
Tas opp i FAU-ene.   

25/22 Oppvekstsjefen informerer om sakene 
til HU: 
Budsjett 
Tertialrapport 
Revidering av SFO vedtekter 
Nye satser 
 
Refererte saker med bla møteplan for 
2023  
 
 
 
 

Dokumenter i saken ligger i sakspapirene for 
Hovdutvalgsmøtet 16/11-22. Se lenken. 
Budsjett i balanse. Budsjettet gir rom for å beholde 
rammetimetallet. Ønsket tiltak om miljøarbeider er 
anslått til å være 1, 35 mill kr for 225% stilling.  
Tertialrapporten viser et mindreforbruk bl.a. 
grunnet vakanser i stillinger hele eller deler av 
året. (Sykdomsfravær, ubesatte stillinger, ulønnet 
permisjon). Det er pt ledig om lag 40% stilling ved 
Sigdal ungdomsskole pga intern rektuttering av 
IKT-koordinator. Det samme gjelder for Eggedal 
skole grunnet stillingsendringer ved denne.  
SFO-vedtekter og satser fro SFO er endret for å gi 
rom for nye betalingssatser for elever på 1. trinn, 
samt for å korte inn på antall måneder man betaler 
for. Ønsker man SFO-plas i ferier må man betale 
ekstra for dette.  
 

26/22 Foreldrevakter – Ungdomsklubben 
 
 
 
 
 

Ønske fra kultursjefen/Ungdomsklubben om å 
gjenopptat vaktordning i regi av 10. trinnsforeldre 
på fredager. Klassekontakten tar tak i dette. Ca kl 
19-22.30. 2 foreldre pr kveld. Utendørs.  
 

https://www.sigdal.kommune.no/hoering-langsiktige-utviklingsmaal-for-sigdalskolen-20232026.6566571-347743.html
https://www.sigdal.kommune.no/hoering-langsiktige-utviklingsmaal-for-sigdalskolen-20232026.6566571-347743.html
https://sirdalsommerpark.no/aktiviteter/vannpark/
https://prod01.elementscloud.no/publikum/964962766_PROD-964962766/DmbMeeting/112
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17.mai og støtte til skolekorpset 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Skoletur 10. trinn 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Juletrefest, juleball 
 
 
 
 
Rusfritt arrangement 
 
 
Bekymring om omsetting og bruk av 
rusmidler (narkotiske) 
 
 
 
 
 
 
 

1) Ønske om å overta 17.mai-arrangementet 
i Prestfoss fra FAU på SUS. Pr i dag; 7. 
trinn organiserer. Tas opp i FAU på 
Prestfoss. Alternativ: Lag egne 
arrangementer i regi av FAU på Sigdal 
ungdomsskole. 

2) Støtte til korpset fra FAU Prestfoss og 
Nerstad. Tas med til FAU-ene på Nerstad 
og Prestfoss.    

 
Tidl utenlandstur for valgfagselever. Bussturen og 
inngangspenger til besøk på 22.julesenteret er lagt 
inn i budsjettet. Elever, lærere og foresatte ønsker 
å tilby tur med overnatting. Foreldregruppen 
ønsker å se på muligheten til framskaffe midler til 
overnatting. Opprettet en spleis. Andre ideer: 
produksjon av salgbare produkter i arbeidslivsfag, 
ungdomsbedrift, inntekter på andre 
arrangementer. 
 
Gratisprinsippet. Kaker og brus på juletrefest 
dekkes av skolenes budsjetter. Middag på juleball 
fra FAU. Evt. loddsalg.   
  
 
Det jobbes med saken. Evt i samarbeid med NSIF. 
 
 
Økte forekomster/tilgang på rusmidler. Særlig i 
forb. med hjemmefester. Ønske om sette fokus på 
dette på dette for forebyggende helse og skolene. 
Både barnetrinnet, SUS og vgs. Nødvendig å 
involvere andre enn politiet ved orienteringer om 
rusmidler? F.eks Foreninger for tidligere 
rusmisbrukere? Tas opp i Sigdal 0-20 
(Samarbeidsorgan om barn og unges psykisk 
helse). 

 
 
 
 
 
Kopi til: 

Anne Hilde  Fragått  
Irene Uhlen  Wærsted  
Henrik  Mørch  
Henrik Østbye Fremgård  
Eli  Hiåsen  
Stine  Norman  
Anette Ek Svendsen  
Jonas  Nikolaisen  
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